

Dagsorden GOG Håndbold bestyrelsesmøde

Tirsdag d. 07. januar klokken 18:00

Tilstede: Søren Kuhr, Trine Nielsen, Vivi Kildelund, Jens Brandt, Malene Lauridsen, Anne-Mette Nydam, Kenneth Littau og Ida Eskildsen

PKT. 1 Velkomst

- Velkomst
- Spisning

PKT. 2 Nyt fra formanden

- Ida Eskildsen. Status på helbredet
- Drøsker, Oversigt over overdragelse af arbejdsopgaver/poster og samarbejdspersoner

Bestyrelsessuppleant:

Som 1. suppleant skal min post overtages af Jonas Dyhr og der skal findes en 2. suppleant hvis det ønskes af bestyrelsen - personligt synes jeg Betina vil være en god kandidat til dette

Referat: Det gøres ikke noget før til næste generalforsamling.

Formand for Gudme HK udvalget: Der skal findes en til at overtage posten som formand for Gudme HK udvalget - den nye formand skal håndtere følgende opgaver:

Dialog med divisionsforeningen
Dialog med Dansk Håndbold
Have det økonomiske overblik for 1. holdet i samarbejde med Vivi
Månedlig mødeindkaldelse med den kommercielle del af udvalget

Referat: Sandra overtager opgaverne i forhold til Dansk Håndboldforbund og divisionsforeningen. Det økonomiske overblik varetages af Søren Kuhr og Vivi Kildelund.

Udvalgsmedlem i Sponsor/indtjeningsudvalget: Udvalget skal have fundet en person til at overtage følgende:

- GRØN Dialog med deres frivillige koordinator ▪ Emma Isager Clausen 61240247 - emcl@muskelsvindfonden.dk - Arbejdet med at finde de 80-90 frivillige som det kræver at deltage. Afviklingen på selve dagen i samarbejde med GRØN Den på startet dialog om at hjælpe til Novo Nordisk sommerfest Bianca 40400832

Referat: Sponsor/indtjeningsudvalget snakker om opgaverne på næste møde.

Udvalgsmedlem i Stævneudvalget: Udvalget skal have fundet en person til at overtage følgende:

Planlægning og afvikling af GOG CUP U17-19 i samarbejde med Malene Lauridsen

Planlægning og afvikling af GOG CUP U13-15 i samarbejde med Jesper og Ida
Planlægning og afvikling af et potentielt ungdomsmesterskab i samarbejde med Sandra
- denne del vil jeg dog ikke helt afskrives fra at hjælpe til med, så kontakt mig gerne
hvis det skulle være potentielt at foreninger i Region Syd kan få tildelt værtskaber.

Referat: Vi skal have drøftet GOG-cup i stævneudvalget. Det kunne være Tanja Larsen –Jensen.

Malene Lauridsen indkalder til stævneudvalgsmøde.

Region Syd har fået tildelt U17 DM. Sandra og Drøschler har lavet en ansøgning klar.

- Svendborg Arena – d. 27/1 kl. 17, inviteret af GOG sport.
- Prisfesten 2025 - fredag d. 14. marts kl. 19.30 i Arena Svendborg.
www.svendborg.dk/prisfest2025
 - o Der kan frem til den 26. januar indstille kandidater til følgende priser:
 - Årets Idrætsleder
 - Årets Idrætstalent
 - Årets Idrætsforening
 - Årets Kulturpris
 - Årets Kulturtalent
 - Årets Kulturfællesskab
 - Årets Spejder/FDF Leder - BUS Spejdernes Samråd
 - Årets Knokler - BUS Spejdernes Samråd
 - Årets folkeoplysende Frivilligpris

Referat: Søren sender mail ud ang. arrangement i Svendborg Arena d. 27/1. Prisfest 2025: Skal vi indstille nogle kandidater?

- Årets Idrætsleder - Carsten Stump
- Årets Idrætstalent - Lasse Vilhelmsen
- Årets folkeoplysende Frivilligpris - GOGs venner?

Referat: Søren Kuhr tager teten på at skrive indstillingerne.

Mikkel Voigt kan bidrage med information om Lasse Vilhelmsen

PKT. 3 Indkommende forslag/information fra udvalg

Forretnings/økonomiudvalget

- Status

Referat: Julefrokost og juletræsfest er afviklet.

Sponsor/indtjeningsudvalget

- Status

Referat: Intet nyt.

Tøjudvalget

- Status

Referat: Shorts til Gudme HK, og tøjudsalg kommer en onsdag.

Sportsudvalget u17 – senior

- Status på næste års lokal u17/19
- Trænerpåsætning i gang
- Status

Referat: Vi har svært ved at samle et U17 pigehold til kommende sæson. Måske et sammenlagt U17-U19 hold. På drengesiden ser det ud til at der kan laves 2 hold.

Sportsudvalget mini – u15

- Frederik Kirkedal afholder workshop for trænere d. 16/01
- Skjern – Status
- Trænerpåsætning i gang
- Dommer kursus kortbane afholdt d. 4/1
- Træner kursus oprettet – faktura til Jannie Kaae – Svendborg talent og elite
- Status

Referat: Trine laver et ekstra opslag på GOG træner. Man skal aktivt melde fra. Både trænere og holdledere.

Status på Skjern tages på børnetrænermødet d. 14/1- 2025.

Dommerkurset gik fint. Ønske: Fløjte til alle.

Trænerkursus oprettet – Vivi har sendt faktura til Jannie Kaae

Gudme HK- elite udvalg

- Status på møde d. 4/1
- Status på det sportslige

Referat: Inspirationsmøde om den fremtidige drift. Kunne man på sigt lave et samarbejde på Oure. Flere ideer til sponsorindtjening. Status på kontigent. Hvordan sikrer vi, at vi kan have et Gudme HK fremadrettet.

SoMe udvalg

- Status
- Opfølgning på GDPR og fotos

Referat: Kampbilleder er situationsbilleder og dermed okay. Ide: Ved indmelding kan der fremadrettet udfyldes en accept af billeder på hjemmesiden. Til fester kan der accepteres billeddeling, når der købes billet.

Baludvalg

- Status Julefrokost

Referat: Vi skal tilbage til en lørdag. Overskud blev omkring 38.000 kr. Bestyrelsen ønsker at der skal være nogle ansvarlige voksne fra U17- holdene til festerne.

Stævneudvalg

- GOG CUP
 - o Booke haller – kan ny Arena bruges?
 - o Hvem er tovholder

Referat: Malene Lauridsen indkalder til et møde ang. GOG – cup.

PKT. 4 gennemgang af aktionslisten

Aktionsliste GOG håndbold 2023_24.xlsx

PKT. 5 gennemgang af årshjul

Årshjul samlet.xlsx

PKT. 5 Eventuelt